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Subject: RE: Extra Stuurgroep maatregelen Corona - Advies
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Prima. Dank.

1k sprak [EEEZY Wij zouden op termijn een gesprek willen over PGB met jou,[INEEECNN<n ik dus.

Even benen op tafel over PGB en sociaal domein.

OK? Kan je dat met [J EEE nrlannen? Geen haast.

Met vriendelijke groet,

vr:EES) SEER eins i

Verzonden: dinsdag 29 september 2020 12:45

aan: [ENIEEDNBEEe minvws.ni>
Onderwerp: FW: Extra Stuurgroep maatregelen Corona - Advies

i

Dit is uiteindelijk het verhaal geworden dat het programma pgb heeft gestuurd als advies.

Onze input is redelijk goed meegenomen.

Ik zou dus adviseren om ons te beperken tot pgb zorgverleners in dienst van een instelling (met minstens twee werknemers).
Bij de bredere insteek lopen we teveel politiek risico dat mensen er uit vallen (ten onrechte) of juist andersom dat er teveel

mensen recht op krijgen waarvoor het onterecht is, waardoor het scheef gaat lopen met de naturaregeling. Wellicht is de druk

toch groot en wordt het toch een bredere insteek. Het is wel goed dat iedereen op het netvlies heeft dat de randvoorwaarde of

de Svb dit kan (en wil ) uitvoeren nog onduidelijk is. De Svb zal niet een soortgelijk drama willen als in 2015. Die zijn wel wijzer

geworden.

Groeten van EER

Van:BEEEEF @ minvws.ni>

Verzonden: dinsdag 29 september 2020 12:27

5.1.2e @minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Extra Stuurgroep maatregelen Corona - Advies

Beste Collega’s,

Naar aanleiding van jullie feedback, waarvoor veel dank; hebben we bijgevoegd advies aan MEVA verzonden.

Jullie hebben veel suggesties gedaan, waar we zo goed mogelijk recht aan hebben proberen te doen.

Voor het vervolgproces is het goed te weten dat:

- MEVA dit advies verwerkt in een eigen advies aan de stuurgroep
- Ze hier FEZ en WJZ nog uitvoerig bij betrekken

- De stuurgroep deze week niet gepland kon worden, deze staat nu voor volgende week dinsdagavond

Jullie weten me te vinden voor vragen. Tegelijk houden we iedereen natuurlijk ook nog op de hoogte zodra er iets gebeurt.

Groet,


